

[Text]

U.S. that as far as Canada is concerned the Canadian Pinetree Line may be useful in respect of Canadian sovereignty protection, but they have withdrawn their interest in it for the future configuration of NORAD as a useful component in the defence of North America against an attack by manned bombers.

The Chairman: Thank you, General Manson. We have had a very useful meeting. We will soon be getting to the point where we start to think about the substance of our report. As we get into that work, there may be further points on which we need clarification, in which event our staff may be in touch with you for your further assistance.

The committee adjourned.

[Traduction]

Ils admettent que le Canada puisse trouver quelque utilité à la ligne Pinetree pour la protection de sa propre souveraineté, mais ils ont cessé de la considérer, dans le cadre de la future configuration du NORAD, comme un élément utile de la défense de l'Amérique du Nord contre les attaques de bombardiers pilotés.

Le président: Merci, général Manson. Cette réunion a été très utile. Nous commencerons à songer bientôt au fond de notre rapport. Quand nous arriverons à cette étape, il y aura sans doute d'autres points sur lesquels nous voudrions d'autres éclaircissements, auquel cas mon personnel communiquera avec vous.

Le Comité suspend ses travaux.